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1. Genomgång av föregående protokoll 
 
 

• En träff med Tommy har ägt rum där alla institutionens dörrar har diskuterats. 
Huslåsen diskuterades i husstyrelsen den 28/10, men då det visades sig bli 
mycket dyrt så bordlades frågan till den 9/12. Hus II har sämst säkerhet.    

 
• Information om PRIO-listan ges i samband med information om städdagen. 

 
• Rumsansvariglistorna är nästan klara. 

 
• Frida har skickat mail till LDC ang. telefoni i hallen.   

 
• A-C har lagt till information om arbetsplatsinställning i checklistan för 

nyanställda. 
 

• Instruktioner eller lathundar har ännu inte tagits fram för all utrustning. 
 

• Likabehandling har tagits upp i institutionsstyrelsen och en jämställdhets och 
likabehandlingsgrupp ska tillsättas. Den nya gruppen kommer att utses på nästa 
institutionsstyrelsemöte den 6/12. 

 
 

2. Studerandeskyddsombud 
 

• Studenternas skyddsombud ska bjudas in till arbetsmiljömötena. Dessutom 
borde varje inriktning ha ett eget studerandeskyddsombud som även kunde 
delta på skyddsronder. 

 
 
3. HMS 

 
• Nytt skyddsrondsprotokoll har tagits fram där även psykosociala frågor ska 

besvaras.  
• Det finns en broschyr om lagstadgade medicinska kontroller. 
• Ergonomerna ska ha mer tid att hjälpa till med förbättring av arbetsplatser. Tas 

även upp på nästa HMS-möte 9/12. 
 

4. Arbetsmiljöpolicy 
 

• Det har tagits fram en ny arbetsmiljöpolicy, men den är ännu inte upptryckt. 
 
 

 



5. Städdag 
 

• Årets städdag blir den 6 december för livsmedelsteknologi, Ind näringslära har 
redan genomför sin städdag. 

 
 

 
6. Nästa möte 

• Nästa möte är satt till den 1 mars 2011 kl. 09.00 på Livsmedelsteknologi vån 
+1. 


